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ترخیص ۴.۵ میلیون دستگاه تلفن همراه
 سخنگوی گمرک  گفت: ارزش دلاری گوشی های تلفن همراه 
ترخیص شده تا ۲5شهریورماه،  7۳6میلیون و۴۳۰ هزارو88۰ 
دلار بوده اس��ت که از لحاظ ارزش نس��بت به مدت مشابه سال 
قبل ۱۴۱درصد رشد داشته است که با ۱8۳۲ فقره اظهار نامه 
گمرکی  ترخیص ش��ده اس��ت . به گزارش ایلنا، س��ید روح اله 
لطیفی با بیان اینکه میزان واردات موبایل در نیمه اول س��ال 
جاری به نسبت مدت زمان مشابه در سال ۹۹ رشد چشم گیری 
داش��ته اس��ت گفت:در مدت زمان ابتدای سال۹8تا۲5شهریور 
س��ال گذش��ته ۳میلیون و ۱۲۴هزارو 65۹دستگاه تلفن همراه 
به ارزش ۳۰5میلیون و 77هزار و 8۲۲دلار از گمرک ترخیص 
ش��ده بود و امس��ال در همین بازه زمانی ۴میلیون و ۴5۱هزار و 
76۳ دستگاه تلفن همراه ترخیص شده  که  یک میلیون و ۳۲7 

هزار و ۱۰۴دستگاه بیشتر ازسال گذشته بوده است.

دلار در آستانه 27 هزار تومان
 صرافی های بانک ها از صبح بیست وهفتم شهریور ماه، قیمت 
دلار را برای فروش به مردم ۲6 هزار و 85۰ تومان اعلام کردند 
که نسبت به روز قبل تقریبا ۲۰۰ درصد افزایش داشته است.به 
گزارش ایلنا، صرافی های بانک ها دلار را از مردم با قیمت ۲6 
هزار و 75۰ تومان خریداری می کنند.بر همین  اساس طی روز 
ج��اری قیم��ت فروش یورو در صرافی های بانک ها، ۳۱ هزار و 
65۰ تومان اعلام ش��ده اس��ت. همچنین قیمت خرید یورو نیز 
در این صرافی ها ۳۱ هزار و 55۰ تومان اس��ت.گفتنی اس��ت؛ 5 
صرافی بانکی در خیابان فردوسی با داشتن کارت ملی، کارت 
شتاب و شماره همراه به نام متقاضی از ساعت ۱۰ تا ۱5 تا ۲۰۰۰ 

دلار آمریکا به متقاضیان واجد شرایط عرضه می کنند.

ایجاد 18 بازارچه در مرزهای ایران و 
افغانستان 

 دولت پاکستان در بیانیه ای اعلام کرد اسلام آباد ۱8 بازارچه 
م��رزی در مرزه��ای ایران و افغانس��تان ایج��اد خواهد کرد که 
در ابت��دا ۳ بازارچ��ه به صورت آزمایش��ی فعالی��ت خود را آغاز 
خواهن��د کرد.ب��ه گزارش الملل فارس این تصمیم در نشس��ت 
مقامات بلندمرتبه به ریاست عمران خان، نخست وزیر پاکستان 
گرفته ش��ده اس��ت.بر اساس طرح پیشنهادی که در بیانیه دفتر 
نخست وزیری پاکستان اعلام شده است ۱۲ بازارچه در مرز با 
افغانستان و 6 بازارچه در مرز با ایران ایجاد خواهد شد.عمران 
خان در ابتدا با یک پروژه آزمایش��ی برای ایجاد س��ه بازارچه 

موافقت کرده است.

اخبار كوتاه

بانك و بيمه و بورس

عربستاننقشتولیدکنندهشناورنفترابازیمیکندافزایشقیمتبرقصنایعصادراتینیازمندکارکارشناسیاست
وزیر نیرو گفت: تصمیم گیری در ارتباط با تعیین قیمت برق فروشی به صنایعی 
که محصولات خود را صادر می کنند نیازمند بررس��ی اس��ت اما این قیمت باید به 
نحوی تامین شود که یارانه دولتی با در نظر گرفتن مباحث کارشناسی به صنایع 
اختص��اص یاب��د. رض��ا اردکانی��ان، وزیر نیرو در گفتگو با فارس ضمن اش��اره به 
درخواست سندیکای شرکت های تولیدکننده برق برای افزایش قیمت برق صنایع 
گفت: بحث افزایش قیمت برق صنعتی متعلق به امروز نیست و معتقدم باید در 
فضای کارشناسی حول آن بحث کرد و درنهایت با رعایت تمامی جوانب تصمیم 

گرفت.  وزیر نیرو، با اشاره به این نکته که بسیاری از کشورهای جهان به منظور حمایت از تولید خود، هزینة برق 
صنعتی را با نرخ کمتری نسبت به برق خانگی دریافت می کنند، گفت: در سال جهش تولید، توجه به تولید داخل 

از طریق کاهش قیمت نهاده های تولید باید مد نظر دستگاه های سیاست  گذار برای تصمیم گیری باشد.
وی با اشاره به صنایعی که کلیه محصولات خود را به خارج از کشور صادر می کنند، گفت: تصمیم گیری در ارتباط 
با تعیین قیمت برق فروشی به صنایعی که محصولات خود را صادر می کنند نیازمند بررسی است اما این قیمت 

باید به نحوی تعیین شود که یارانه دولتی با در نظر گرفتن مباحث کارشناسی به صنایع اختصاص یابد.

باوجود تخلف چهار کشور عضو اوپک پلاس از توافق کاهش تولید، به دلیل کاهش 
بیش از حد تولید نفت از س��وی عربس��تان، میزان پایبندی اعضای اوپک پلاس به 
این توافق بیش از ۱۰۰ درصد ارزیابی شد. فریدون برکشلی، رئیس مرکز مطالعات 
وین به خبرنگار اقتصادآنلاین گفت: این کمیته وزارتی درسه سال اول متشکل از 5 
عضو بود که شامل امارات متحده عربی، ونزویلا، نیجریه، جمهوری اسلامی ایران و 
اندونزی بود. در عین حال کمیته نظارتی، حضور تمامی اعضای اوپک را آزاد و اختیاری 
طراحی کرده بود. در واقع تعداد اعضای پابرجا در سطح 8 کشور تثبیت شده بود. در 

مواردی، کمیته وزارتی نظارت بر بازار اوپک، در فرایند تشکیل و جلسات خود، در خواست تشکیل اجلاس اضطراری 
وزرای نفت اوپک را مطرح می کرد ، کمیته به یک اجلاس وزارتی کامل تبدیل می ش��د.   برکش��لی در پاس��خ به این 
سوال گفت: پس از کنار رفتن مانی العطیبه وزیر نفت امارات متحده عربی که روابط خوبی با جمهوری اسلامی ایران 
داشت، ریاست کمیته وزارتی به جمهوری اسلامی ایران محول شد و هیئت ایران به نحو خیلی مطلوبی، کمیته وزارتی 
را مدیریت می کرد. کمیته به یک اهرم قدرت مهم برای ایران مبدل شده بود که در واقع عملا اهداف و سیاست های 
جمهوری اسلامی ایران را تقویت میکرد. شاهزاده محمد بن عبدالعزیز که حالا وزیر نفت عربستان است، روزی گفت 

که کمیته وزارتی نظارت بر بازار اوپک، تحت رهبری ایران، مانند خاری در چشم عربستان است. 

گروه بانك و بيمه: بالاخره بعد از مدتها انتظار روز يكشنبه 30 
شهريورماه، شركت سرمايه گذاری گروه مالی سپهر صادرات 
20 درصد از سـهام خود را در نماد »وسـپهر« از طريق عرضه 

اوليه وارد بورس می كند.
ش��رکت س��رمایه  گذاری گروه مالی سپهر صادرات )سهامی عام( 
با نماد »وس��پهر« پس از احراز کلیه ش��راط پذیرش از تاریخ ۱۹ 
شهریور ۱۳۹۹ به عنوان دویست و بیست و ششمین نماد معاملاتی 
)شصت و چهارمین شرکت در بازار اول( در گروه سرمایه  گذاری ها 
و زیرگروه س��ایر واس��طه  ای مالی در فهرست نرخ های فرابورس 
ایران درج شد. با عرضه سهام شرکت سرمایه گذاری گروه مالی 
سپهر صادرات، عملًا بانک صادرات ایران گام موثری در خروج از 
بنگاه داری برمی دارد و منافع حاصل از این عرضه موجب کمک به 
بهبود چشمگیر صورت های مالی بانک صادرات ایران می شود، به 
نحوی که فعالان بازار سرمایه شاهد اتفاقات مهم در صورت های 

میاندوره ای شش ماهه بانک خواهند بود.
با توجه به ظرفیت ها و قابلیت های شرکت سرمایه گذاری گروه 
مالی سپهر صادرات، »وسپهر« سهمی ارزنده و بنیادی محسوب 
می شود و انتظار می رود که این سهم در بازار سرمایه با استقبالی 
مناسب روبه  رو شود. به گزارش تجارت و بر اساس اعلام روابط 
عمومی بانک صادرات ایران روز یکش��نبه تعداد 6 میلیارد س��هم 
معادل ۲۰ درصد از سهام شرکت “سرمایه گذاری گروه مالی سپهر 
صادرات” در نماد “وس��پهر” به ش��یوه ثبت سفارش جهت کشف 
قیمت عرضه خواهد شد. در این عرضه اولیه هر کد بورسی می تواند 
حداکثر ۱۱۰۰ سهم در بازه قیمتی ۹5۰ تا ۱،۰۱۰ تومان معادل ۱ 
میلیون و ۱۱۱ هزار تومان خریداری کند. پیش بینی ها نشان می 
دهد درصورت استقبال 5 تا 6 میلیون نفر، تعداد ۹۰۰ تا ۱۰8۰ سهم 
به هر کد )حدود ۹۱۳ هزار تا ۱ میلیون و ۹6 هزار تومان( خواهد 
رسید. در این راستا، حجت اله صیدی، مدیرعامل بانک صادرات 
ایران به عنوان سهامدارعمده این شرکت درباره برنامه های بانک 

صادرات ایران برای حمایت از سهام گروه مالی سپهر گفت: گروه 
مالی سپهر، از مهمترین دارایی های بانک صادرات ایران است  و 
خود نیز دارایی های با ارزش��ی دارد که ش��خصا معتقدم بخشی از 
ظرفیت های این ش��رکت به دلیل پروژه های در حال تکمیل آن 
هنوز شناخته نشده و با تکمیل این پروژه ها، ارزش افزوده بسیار 
خوبی خواهد داشت . گروه مالی سپهر صادرات، سهام های بورسی 
و غیربورسی با ارزشی دارد و از آنجایی که سهام یک شرکت باید 
منعکس کننده ارزش واقعی دارایی های آن ش��رکت باش��د، قطعا 
از س��هام گروه مالی س��پهر، حمایت جدی و بازارگردانی حرفه ای 
خواهیم کرد تا قیمت سهام در بازار تفاوت چندانی  با ارزش ذاتی اش 

نداشته و کمتر از آن نباشد.
مدیرعامل بانک صادرات ایران همچنین در پاسخ به این سوال که 

برنامه های آتی گروه مالی سپهر چیست، گفت: مسئولان گروه 
مالی، برنامه های آتی را اعلام کرده اند. آنچه ما از گروه مالی انتظار 
داریم، شناسایی ارزش واقعی دارایی ها و توسعه عملیات گروه است. 
اطمینان داریم که گروه مالی سپهر همچون گذشته، نقشی فعال در 
بازار سرمایه خواهد داشت و به مرور، ظرفیت ها و توانمندی هایش 
را به بازار اعلام می کند. حجت اله صیدی همچنین در پاسخ به این 
سوال که با پول حاصل از عرضه اولیه سهام گروه مالی سپهر چه 
خواهید کرد، افزود: این پول صد در صد صرف ثبات بازار، حمایت 
از س��هام بنیادی و با ارزش و بازارگردانی س��هام گروه مالی س��پهر 
خواهد شد، زیرا بانک صادرات ایران معتقد است که نظام بانکی از 
طریق تعامل با بازار سرمایه موفق تر عمل می کند. به عبارتی، دو بال 
بازارهای مالی، یعنی بازار پول و بازار سرمایه باید با یکدیگر تعامل 

داش��ته باش��ند تا اقتصاد شکوفا شود. پس مانند گذشته، همکاری 
بس��یار نزدیکی با بازار س��رمایه خواهیم داش��ت و وجوه حاصل از 
فروش سهام را فقط و فقط صرف توسعه بازار سرمایه و حمایت 
از خود س��هام کرده و یک ریال آن را از بازار خارج نخواهیم کرد. 
مدیرعامل بانک صادرات ایران همچنین در پاسخ به این سوال که 
آیا توسعه گروه مالی سپهر صادرات با سیاست دولت و واحدهای 
نظارتی مبنی بر خروج بانک ها از بانکداری مغایرت ندارد، تصریح 
کرد: بنگاهداری به معنای داشتن شرکت تولیدی یا خدماتی است، 
در حالی که گروه مالی برای هر بانکی در درون زنجیره عملیات 
مالی آن بانک تعریف می شود و مثل صرافی، کارگزاری، بیمه و 
تامین س��رمایه از اجزای مهم این زنجیره ارزش اس��ت. حجت اله 
صیدی با اش��اره به این مطلب که بانک ها در جریان اخذ س��پرده 
و تس��هیلات دهی، گاهی چاره ای جز تملک س��هام های وثیقه و 
شرکت های دایر ندارند، افزود: هر شرکت یا سهامی که طی این 
فرایند تملیک می شود،  باید به گروه های مالی داده شود و لذا این 
که روزی فرا رسد که بانک ها هیچ سهامی نداشته باشند، در عالم 
واقع امکان پذیر نیست؛ مگر آن که بانک ها از وصول مطالباتشان 
منع ش��وند که این هم نش��دنی و خود دلیلی بر ضرورت تملکات 
بانک ها از طریق گروه های مالی است. حجت اله صیدی در پاسخ 
به این پرسش که فکر می کنید سهام گروه مالی سپهر صادرات 
»وس��پهر« در عرضه اولیه چه قیمتی بخورد، گفت: ما به نظرات 
کارشناسی کارشناسان و مدیران محترم فرابورس، بازار سرمایه و 
فعالان بورس احترام می گذاریم. بنده فکر می کنم قیمت تعیین 
شده، قیمتی است که می توانست بر اساس کارشناسی و متناسب 
با ارزش خالص دارایی ها قیمت گذاری شود. بنابراین اجازه دهیم 
ک��ه قیمت ه��ای بع��دی را خود بازار، مکانیس��م عرضه و تقاضا و 
همین طور اطلاعاتی که گروه مالی سپهر بر اثر گذشت زمان و  
فعلیت بخشیدن به ظرفیت هایش به بازار می دهد، منتشر کند و 

در قیمت سهام اثر بگذارد.

مدیرعاملبانکصادراتایرانبااشارهبهعرضهاولیهسهامگروهمالیسپهر:

تمامی وجوه حاصل از فروش »وسپهر« در بازار سرمایه می ماند

روابط عمومی سازمان همياری شهرداريهای استان كرمانشاه

آگهیمزایدهعمومینوبتدوم
س�ازمان همی�اری ش�هرداری های کرمانش�اه در نظر 
دارد اج�اره  عرص�ه  ب�از )محوطه (گاراژ صیرفی به متراژ 
حدودی ۱۱66/۴۸ مترمربع )جهت پارکینگ خودروهای 
سواری و یا انبار کالاهای مجاز و قانونی (و همچنین یک 
ب�اب مغ�ازه ب�ه متراژ ۱۴۱ متر مرب�ع )جهت انجام امور 
خدمات�ی( در همی�ن محوط�ه گاراژ را از طری�ق مزایده 
عمومی)نوب�ت دوم( ب�ه اش�خاص حقیق�ی ی�ا حقوقی 
دارای صلاحیت واگذار نماید، لذا متقاضیان محترم می 
توانند جهت کس�ب اطلاعات بیش�تر و دریافت و تکمیل 
ف�رم ه�ای مربوط�ه حداکثر از تاریخ درج این آگهی روز 
شنبه مورخ ۹۹/6/2۹تا پایان وقت اداری روز یکشنبه 
مورخ۹۹/7/6 به واحد پیمان و قراردادهای این سازمان 
به نش�انی کرمانش�اه -بلوار ش�هید بهشتی پایین تر از 
س�ه راه 22 بهمن س�اختمان اداری س�ازمان همیاری 
 شهرداریهای استان کرمانشاه مراجعه و یا با تلفن های

 3۸۱۰۰۱۰6-3۸۱۰۰۱۰7تماس حاصل فرمایند.

وزیر راه و شهرس��ازی در حالی اخیراً از دس��تور رییس 
جمه��ور ب��رای خروج ف��ولاد از بورس کالا خبر داده که 
مع��اون وزارت صنع��ت، معتقد اس��ت با توجه به تجارب 
حاصل از بررسی دقیق عرضه و تقاضای فولاد در سامانه 
بهین یاب، طرح چنین موضوعی محل تعجب اس��ت و 
مانع از س��اماندهی بازار می ش��ود.  به گزارش خبرنگار 
اقتصادی خبرگزاری فارس، جدیداً وزیر راه و شهرسازی 
در حال��ی از دس��تور رییس جمهور ب��رای عرضه فولاد 
خ��ارج از ب��ورس خب��ر داد که به گفته معاون امور صنایع 
وزارت صنعت، حالا که دستاوردهای سامانه بهین یاب 
را ب��رای س��اماندهی بازار ف��ولاد در اختیار داریم، طرح 
موضوع خروج فولاد از بورس کالا، محل تعجب است 
و این در حالی اس��ت که برخی ش��رکت های فولادی 
از جمله فولاد مبارکه، با عرضه کم محصولاتش��ان در 
بورس، بخش زیادی از محصولش��ان را به اس��م کشف 
قیمت و رقابتی شدن قیمت ها در خارج از بورس با مدل 
های خاص عرضه می کنند.  محمد اس��لامی، وزیر راه 
و شهرس��ازی که اتفاقاً ش��هر محل تولدش قطب های 
اصلی تولید فولاد در کش��ور محس��وب می شود، با بیان 
اینکه همه از وضعیت فعلی عرضه فولاد ناراضی هستند، 
گفت: عضو ستاد تنظیم بازار بودن مطرح نیست ما باید 
بتوانی��م ب��ازار را کنترل کنیم. رئیس جمهور دس��تور داد 
فولاد و مصالح س��اختمانی خارج از بورس عرضه ش��ود 
و در این راس��تا دس��تورات لازم به وزارت صمت و س��تاد 
تنظیم بازار داده شده است.  ظاهراً این اولین بار نیست 
که دستور رئیس جمهور برای خروج فولاد از بورس به 
وزارت صنعت داده می ش��ود. اوایل مردادماه و در زمان 
سرپرستی مدرس خیابانی در وزارت صنعت نیز روحانی 
چنین دستوری را به وی هم داده بود که مدرس زیر بار 
اجرای آن نرفت زیرا معتقد بود این اتفاق، بازار فولاد را 

به هم خواهد ریخت.
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خ��روج ف��ولاد از بورس کالا در حالی از س��وی وزیر راه 
و شهرس��ازی مطرح ش��ده که مهدی صادقی نیارکی، 
معاون امور صنایع وزارت صنعت در گفت و گو با خبرنگار 
اقتصادی خبرگزاری فارس اظهار داش��ت: معاونت امور 
صنایع وزارت صنعت با بررس��ی آمارهای میزان خرید 
بنگاه ها و میزان تولید آنها که در س��امانه بهین یاب به 
ثبت رسیده است، سهمیه واحدها را بررسی کرده و حتی 
فراتر از آن به بررسی 6۳ واحد صنعتی که 7۰ درصد خرید 

فولاد مبارکه را داشته اند، پرداخته است.
 وی اف��زود: در ای��ن رابط��ه ما به دس��تاوردهای خوبی 
رسیده ایم و حالا که این دستاوردها را برای ساماندهی 

بازار فولاد داریم، اینکه مطرح می ش��ود فولاد از بورس 
خارج شود، برای ما محل تعجب است، چرا که فولاد به 
بورس رفت تا شرکت های تولیدکننده فولاد از مزایای 
آن اس��تفاده کنن��د. البته کالای��ی هم که در بورس کالا 
عرضه می شود، قیمت گذاری نمی شود و به قیمت های 
جهانی فروخته می ش��ود.  وی تصریح کرد: نمی ش��ود با 
عرض��ه ک��م به بورس رف��ت، با یک تقاضای خیلی زیاد 
مواج��ه ش��د و کالا را در آنج��ا به قیمت جهانی فروخت 
و به اصطلاح کش��ف قیمت کرد. در عین حال خارج از 
بورس، تولیدکننده به هر قیمتی که خواس��ت کالایش 
را بفروش��د. ما در حال س��اماندهی این موضوع هستیم.   
به گفته صادقی نیارکی، حدود ۳ ماه است که مسئولیت 
عرض��ه و تقاض��ای ورق فولادی به معاونت امور صنایع 
وزارت صنعت، معدن و تجارت واگذار ش��ده اس��ت و با 
توج��ه ب��ه اینکه باید میزان عرض��ه و تقاضا با هم دیده 
ش��وند، نمی ش��ود که از مجموعه فولادسازان فقط یک 
شرکت محصول خود را آن هم با درصد پایین در بورس 
عرضه کند و برای تقاضای بالا در بورس کشف قیمت 
ش��ده و محصولات تحت عنوان مچینگ خارج از این 
چارچوب فروخته شوند. معاون امور صنایع وزارت صنعت 
معتقد است: اطلاعات مربوط به روند عرضه به به شکل 
مچینگ از خود ش��رکت فولاد مبارکه دریافت ش��ده و 
همکاری خوبی هم از طرف این شرکت در روند عرضه 
و تقاضا وجود داش��ته اس��ت. حدود ۴۳۰ واحد از طریق 
مچینگ خرید می کنند که اصلًا عضو بهین یاب نیستند و 
به عبارتی از مجموع هزار و 66 واحدی که ورق دریافت 
می کنند، حدود 6۰۰ واحد در بهین یاب هستند و الباقی 
فاقد کد بهین یاب هس��تند.  وی تصریح کرد: همه این 
واحدها باید کد بهین یاب دریافت می کردند و از زمانی 
که برنامه س��اماندهی آغاز ش��ده است، توانستیم بیش از 
۳۰۰ واحد فاقد کد را وارد مدار بهین یاب کنیم.  صادقی 
نیارکی گفت: در بخش عرضه متاسفانه همه فولادسازان 
عرضه خود را به طور کامل انجام نمی دهند و ش��رکت 
فولاد مبارکه نیز فقط بخشی از تولیدات خود را در بورس 
عرضه کرده و طرف دیگر، تقاضاست که با این عرضه 
کم مواجه ش��ده و به اس��م کش��ف قیمت و رقابتی شدن 
قیمت ها و خارج از بورس با مدل های خاصی محصول 

به فروش رسیده است.
 خبر دستور رئیس جمهور برای خروج فولاد از بورس کالا 
در حالی از سوی اسلامی، وزیر راه مطرح شده که علاوه 
بر برخی کارشناس��ان اقتصادی، برخی فعالان صنعت 
فولاد نیز با آن مخالفند. به گفته کارشناسان، مشخص 
نیست خروج معاملات محصولاتی همچون قیر و فولاد 
از ساختار شفاف بورس چگونه امکان مدیریت و نظارت 
ب��ر ب��ازار را فراه��م خواهد کرد؛ آن هم در ش��رایطی که 
تولیدکنندگان و فعالان صنایع مختلف از جمله فولادی 
ها با آن مخالف بوده و آن را به مصلحت اقتصاد کشور 
و نی��ز صنع��ت نمی دانند. به اعتق��اد آنها خروج فولاد از 
بورس بر خلاف سیاست های کلی اقتصاد و زمینه ساز 

ایجاد رانت گسترده و فساد اقتصادی است.

طرحی بر خلاف مصلحت اقتصاد � 
 بهرام سبحانی، رئیس انجمن تولیدکنندگان فولاد ایران 
در ای��ن مورد معتقد اس��ت: ط��رح خروج فولاد از بورس 
کالا از پایه مشکل دارد چراکه معاملات در بورس کاملا 
شفاف در حال انجام است و خروج محصولات از بورس 

خلاف سیاست های کلی اقتصاد است.
 به گفته وی، در بازار غیررس��می و غیرش��فاف امکان 
مدیری��ت مب��ادلات و قیمت هیچ کالایی وجود ندارد، از 

این رو خروج فولاد از بورس، اماکن پذیر نیست.

رانت گسترده در انتظار بازار فولاد  � 
س��ید رضا شهرس��تانی، عض��و هیئت مدی��ره انجمن 
تولیدکنندگان فولاد ایران نیز در این باره می گوید: خروج 
فولاد از بورس کالا از محالات است و در صورت وقوع، 
فاجعه به بار می آورد و بازار فولاد را به شدت دچار التهاب 
و رانت خواهد کرد. محمد آزاد، رئیس سابق اتحادیه آهن 
نی��ز در خصوص دس��تور رئی��س جمهور بر خروج فولاد 
از ب��ورس کالا م��ی گوید: این اتف��اق به مصلحت بازار 
فولاد و اقتصاد نیست و بهتر آن است که به جای حذف 
فولاد از معاملات بورس کالا،  نهادهای متولی نظارت 
دقیق تری بر میزان عرضه ها داش��ته باش��ند. مدیران و 
کارشناس��ان بازار سرمایه نیز مردادماه که شایعه دستور 
رییس جمهور برای خروج فولاد از بورس منتشر شد، از 
فرآیندهای بورس کالا حمایت کرده  و اعلام کردند که 
بس��یاری از محص��ولات ف��ولادی، هم در بورس کالا و 
هم در خارج از بورس، داد و ستد می شوند و عرضه های 
خارج از بورس در این حوزه مشکل آفرین بوده است.  در 
این زمینه محسن خدابخش مدیر نظارت بر بورس های 
سازمان بورس و اوراق بهادار گفته بود: سازمان بورس 
به  عنوان نهاد ناظر بر بازار س��رمایه، به ش��دت با خروج 

فولاد از بورس کالا مخالف است. 
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